



HØRNING KRO & HOTEL

Hørning

no 37



DK: Hørning Kro & Hotel er medlem af Dansk Kroferie, som er en kæde af populære kroer og hoteller fordelt over hele Danmark. Her opleves en fornemmelse af århundreders gæstgiveri med hav, sø, byliv eller seværdigheder lige i nærheden.

DE: Hørning Kro & Hotel ist Mitglied von Dansk Kroferie, einer Kette beliebter Kros und Hotels in ganz Dänemark. Hier spüren Sie das Ambiente jahrhundertalter Gaststättentradition und haben das Meer, einen See, das geschäftige Treiben einer Stadt oder Sehenswürdigkeiten in Reichweite.

GB: Hørning Kro & Hotel is a member of Dansk Kroferie, a chain of popular kros and hotels situated throughout Denmark. Guests staying here will experience the time-honoured tradition of kro keeping within close proximity of the sea, lakes, city life and/or sights and attractions.

DEN BEDSTE GAVE ER EN OPLEVELSE!

Et gavekort til Danske Kroer & Hoteller er en glæde uanset anledning, årstid og alder. For ikke alene giver gavekortet mulighed for frit at vælge mellem vores kroer og hoteller herhjemme, det giver samtidig adgang til at besøge vores europæiske partnere i Pleasant Hotels Europe. Se mere på krohotel.dk.

Bestil gaven der glæder længere

Spørg i receptionen eller klik ind på krohotel.dk. Her kan du også finde en oversigt over alle forhandlere af vores gavekort.



Danske Kroer & Hoteller

Sekretariat: Vejlevej 16 · DK-8700 Horsens
Tel +45 75 64 87 00 · www.krohotel.dk · info@krohotel.dk

HØRNING KRO & HOTEL

Århusvej 4 · DK-8362 Hørning
Tlf. +45 86 92 13 11 · hotel@horingkro.dk · www.horningkro.dk

HØRNING KRO & HOTEL



Weekendophold

Miniferier

Lystfisker ophold

Golf ophold



Hyggelig krostue med god dansk mad

DK: Hørning Kro & Hotel har 40 velindrettede værelser, beliggende i et anneks med parkeringsmuligheder lige ved døren.

Alle værelser er med eget bad/toilet, kabel tv, trådløst internt og moderne IP telefoni. Kommer I med børn, sørger vi for et familierum med plads til 4 og 5.

Når sulten melder sig, har vi en hyggelig krostue med god dansk mad - vi serverer dog også kulinariske oplevelser fra den store verden ... men det vigtigste er, at vi glæder os til at betjene jer.

Hørning Kro kan også tilbyde lokaler til møder og fester. Vi har 6 møde- og festlokaler samt 4 grupperum, der alle er udstyret med Av-teknik, lokalerne er velegnede til arrangementer i størrelsen fra 4-250 personer.

Vi kan også tilbyde
Weekendophold – Miniferier – Temaaftner

Gemütliche Gaststube mit deftigem dänischem Essen

DE: Der Gasthof Hørning Kro & Hotel hat 40 gut eingerichtete, in einem Nebengebäude gelegene Zimmer mit Parkmöglichkeit direkt vor der Tür. Alle Zimmer verfügen über eigenes Bad/WC, Fernseher Kanälen, drahtlosen Internetzugang und moderne IP-Telefonie. Für Familien mit Kindern haben wir Familienzimmer für 4 bzw. 5 Personen.

Wenn sich der Hunger meldet, gibt es eine gemütliche Gaststube mit deftigem dänischem Essen – wobei wir ohnehin auch Gaumenfreuden aus der großen weiten Welt servieren ... Hauptsache ist aber, dass wir uns stets freuen, unsere Gäste bedienen zu dürfen.

Hørning Kro bietet auch Räumlichkeiten für Versammlungen und Feiern an. Wir haben 6 Versammlungs- und Gesellschaftsräume sowie 4 Gruppenzimmer, die ausnahmslos mit Medienausstattung versehen sind. Die Räumlichkeiten sind für Veranstaltungen mit 4-250 Teilnehmern geeignet.

Unsere Angebotspalette umfasst ferner
Wochenendaufenthalte
Kurzurlaube

Snug dining room with good Danish food

GB: Hørning Kro (Inn) & Hotel has 40 well-appointed rooms situated in an annex, with parking facilities right outside the door.

All rooms have their own bathroom, TV, wireless internet and modern IP telephony. If you have children we can provide a family room accommodating 4 or 5 persons.

And when you start to feel hungry, we have a snug dining room with good Danish food – though we also serve gastronomic specialities from the whole world ... but most important is our pleasure in looking after you.

Hørning Kro also offers rooms for meetings and functions. We have six meeting and function rooms and four group rooms, all fitted with AV equipment. These spaces are suitable for events for 4-250 persons.

We also offer
Weekend breaks – Mini-holidays

